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Jesper Lindbom
Advokat

DLA Pipers Jesper Lindbom rankas som "Rising Star" inom Private Equity i Europa av Legal Week. Här
svarar Jesper på f em f rågor om varf ör han blev advokat och vad som händer på marknaden inom
Private Equity.

Varf ör blev du advokat? 
På univers itetet läs te jag både juridik och företagsekonomi. Jag hade ett s tort intresse för bägge områdena,
men till s lut bestämde jag mig för en karriär inom juridik. Genom att bli affärs juris t inom M&A har jag kunnat
kombinera både juridik och ekonomi.

Är det vad du f örväntade dig?
Jag skulle för det mesta säga - ja. Jag arbetar nu inom de områden som intresserade mig redan under mina
studier. Och jag förväntade mig att arbeta hårt, vilket jag gör!

Vad tycker du mest om och minst om ditt jobb?
Mest: de s tändiga utmaningarna, de driver mig att växa. Minst: Ibland kommer arbetsbelastningen i vågor
snarare än som ett jämnt flöde.

Vad tycker du om att göra utanf ör arbetet?
Jag är ett s tort fotbolls fan och tittar ofta på mitt favoritlags  matcher. Under sommaren njuter jag av att segla i
Stockholms skärgård.

Hur har året varit f ör PE hittills? Vad tror du de närmaste månaderna kommer att ge f ör marknaden?
Vi har haft väldigt mycket att göra hittills , även om några av affärerna pausade eller till och med avstannade helt
under våren. Vi ser nu att många nya projekt planeras  och nya uppdrag kommer in, så jag tror att det blir en
hektisk vinter för mig och mina kollegor.

https ://sweden.dlapiper.com/sv/nyhet/de -standiga-utmaningarna-driver-mig-att-vaxa

"De ständiga utmaningarna
driver mig att växa"
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